
  Protokoll 9 

2019-01-20 

Plats: ÖOR 
Tid: 14.00-16.00 
 
Närvarande:  Maggan Eriksson Bech, ordf 
  Sara Ebbeståhl, sekr  
  Sofia Ender Söderlind 
 Linda Olsson 
  Wilma Johansson 

Ulrica Mericanto 
  Ida Karlsson 
  Helené Ag 
   
   

  
 

1. Mötet öppnas      
Ordförande förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna. 
 

2. Val av justeringsperson 
Till att justera dagens protokoll valdes Sofia Ender Söderlind 

   
 

3. Föregående protokoll 
Vi går igenom föregående protokoll och godkänner det.  
                             
  

4. Rapporter      
Huvudstyrelsen:  
Vi måste ha utbildade tävlingsledare eller annan utbildad funktionär i 
tävlingsledning till våra tävlingar. Förra året skickade vi fyra stycken som gick 
utbildningen till tävlingsledare, vi bör skicka fler under 2019. 
Cafeterian: Styrelsen kommer att bemanna cafeterian under våra större 
arrangerade träningar.  
Vid tävlingar ska Linda Johansson kontaktas minst två veckor innan, samt att tsek 
ska bemanna cafeterian med två personer under tävlingshelg, ridskolan också 
med två.  

 
5. Ekonomi 

Linda presenterar ett budgetförslag inför 2019 med ett resultat på 101 000:- 
Mötet godkänner förslaget. 
 

6. Media 
Inget denna gång 
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7. Hoppning 

 Veckoträningar på onsdagar för Maggan har kört igång  

 Leif Hallträning har varit under helgen, nästa i februari. 

 Vi får ingen ponnyhoppning i höst 
 
 
 
 
 
 

 Tävling 
Vi måste lämna in budget till vår 4-dagarstävling till huvudstyrelsen. 
Ida kollar upp så att vi har uppstallning på Solänget den helgen och vad det 
kommer att kosta. Sofia, Maggan, Annie J och Helene bildar en grupp som 
brainstormar runt arrangemanget. 
  

8. Dressyr 

 Träning  

 Tävling. Det är ett problem att vi fick NM i dressyr på ponny, det måste gå 
över två dagar och det ser ut som att vi inte har möjlighet att få uppstallning 
på Solänget. Får vi inte det kan vi inte ha NM. 
 

 
9. Körning 

Sektionen planerar att genomföra en inomhustävling runt 20/4. 
Anette vill åka på körkonferens 2-3/3 i Alvik. Mötet beslutar att detta året står 
inte tsek för kostnaden för konferensen, då ekonomin ser ut som det gör. 
 

10. Fälttävlan 

 Träning - vilande 

 Tävling - vilande 
 
 
 

11. Working Equitation 
 
Inget denna gång 
 
 

12. Övriga Frågor: 
Inför årsmötet: 
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- Datum 23/2 klockan 14.00  Maggan lägger ut kallelse.  
- Verksamhetsberättelse. Sara sammanställer  
- Budgetförslag klart 
- Verksamhetsplan. Maggan sammanställer. 
- Vi delar ut Championat på årsmötet 

 
 
Näske ryttarsällskap undrar om vi är intresserade av ett samarbete runt 
klubbtävlingar, kanske någon cup eller liknande är vi absolut positiva till. 
 
Styrelsen har diskuterat att det kanske inte bör göras reklam på vår 
tävlingssektionssida för träningar på andra anläggningar. 

 
13. Nästa möte   
 
14. Mötet avslutas 

Ordförande förklarar mötet avslutat 
 
 
Vid protokollet 2019-01-20 
 
 
 
________________________________ 
Sara Ebbeståhl, sekreterare 
 
Justerat 
 
 
 
________________________________      _________________________________ 
Maggan Ericsson Bech, ordförande                    Sofia Ender Söderlind, 
justerare    

 
 

 
      


